
Jaarverslag juni 2023- juni 2024  
gemeenteraadsfrac8e GroenLinks Doe8nchem. 

Doe8nchem, 1 juni 2024. 
Beste leden van GroenLinks in Doe8nchem,  

Met ingang van de raadsvergadering van juli 2023 hee4 de frac7e van GroenLinks 
Doe7nchem een nieuwe start gemaakt in de gemeenteraad. De aanleiding was dat toenmalig 
frac7evoorziAer Monique Linger verhuisde naar Ede. Eddy Nonkes werd na de installa7e als 
raadslid op donderdag 6 juli de nieuwe frac7evoorziAer. Raadslid Denny Lieberwerth en 
raadsopvolger Joost van der Walle completeren de frac7e sindsdien. Met ondersteuning van 
technisch voorziAer Anne Marie Kamphuis, digitaal mediamanager Arina Greven en Desirée 
Verstege worden tegenwoordig de meeste vergaderingen voorbereid.  

Het afgelopen jaar hebben wij geprobeerd een herkenbaar GroenLinks-geluid te 
verkondigen. Vanaf de bespreking van de kadernota in juli hebben we gepleit om geld te 
investeren in onze bewoners en omgeving en beschikbaar geld niet op te poAen.  
We hebben consequent voor gestemd bij woningbouwplannen. In het buitengebied waren 
ini7a7even waar intensieve veeteelt en landbouw werden vervangen door woningbouw. 
Deze voorstellen hebben we zeker van harte ondersteund. Posi7ef waren we ook bij 
voorstellen voor menselijke opvang van asielzoekers en vluchtelingen. 

Plannen voor permanent cameratoezicht in het centrum van Doe7nchem hebben we 
geprobeerd te blokkeren, helaas dacht de meerderheid van de par7jen hier anders over. 
Cameratoezicht biedt schijnveiligheid en kost veel geld; de frac7e is van mening dat 
menselijk contact en preven7e effec7ever is. 

Tijdens de begro7ngsvergadering van november hebben we samen met PvdA en PvLM 
geprobeerd geld vrij te krijgen om de Kledingbank in Doe7nchem in stand te houden. Om 
onbegrijpelijke redenen (o.a precedentwerking) werd deze mo7e verworpen. Gevolg is dat 
Doe7nchem geen Kledingbank meer hee4. Hierdoor kunnen ruim duizend klanten geen 
kleding meer aanschaffen op een voor hen toegankelijke en financieel guns7ge manier. De 
Kledingbank hee4 voorlopig geen vervangende loca7e kunnen vinden. Schande.  

Gezamenlijke mo7es met PvdA en PvLM voor uitbreiding op het beleid van 
mantelzorgwoningen hee4 het wel gehaald. Een mo7e om meer ondersteuning te krijgen 
voor vrijwilligers en mantelzorgers hebben we aangehouden; deze kon helaas niet op een 
meerderheid rekenen. Een poging om een overschot op de reserves op de begro7ng in te 
zeAen voor ander beleid werd in de kiem gesmoord door het college van burgemeester en 
wethouders. 



Het college hee4 een nieuwe Cultuurvisie voorgesteld waarin werd aangegeven om de 
komende paar jaar meer geld te investeren in cultuur. Natuurlijk is deze visie van harte 
ondersteund door onze frac7e.  

In samenwerking met de PvdA hebben we in januari geprobeerd de Kinderraad (raad van 
basisschoolleerlingen) het ini7a7ef te geven voor het plaatsen van een sport- en speeltoestel 
op het Simonsplein. De raadsleden die de Kinderraad ondersteunen waren hier fel op tegen 
en kwamen twee maanden later met een voorstel voor een sport- en cultuurmarkt voor 12- 
tot 16-jarigen, niet hun eigen doelgroep. Wij zijn niet zo flauw geweest om tegen te 
stemmen. 

In de vergadering van april hebben we evenals de overige par7jen in de gemeenteraad 
ingestemd om geld te investeren in nieuwbouw en verbetering van schoolgebouwen. Veel 
gebouwen waren en zijn in slechte staat waardoor het lee`limaat niet goed is. Er komen nu 
ook financiële mogelijkheden zodat de gebouwen veel minder gas- en elektra verbruiken. 
Vanzelfsprekend komt dit ook het klimaat ten goede.  

Met de komende Perspec7efnota, de voorbereiding op de begro7ng van 2025, proberen wij 
wederom het college te bewegen om ons geld goed te investeren. Onze wensen:  
▪ Goede en betaalbare woningen 
▪ Goed onderwijs 
▪ Laagdrempelige hulp voor wie dat nodig hee4 
▪ Beperken van klimaatverandering en inspelen op veranderingen hierin  

Samenwerking met de PvdA 
We hebben het afgelopen jaar veel formeel en informeel contact gehad met de PvdA-frac7e. 
We hebben enkele malen samen vergaderd. Veel in onze samenwerking ging goed, wel is een 
andere cultuur en achtergrond merkbaar. 
In navolging van het landelijk beleid proberen we samen het beste eruit te halen. Dit of 
volgend jaar zullen we een keus moeten maken hoe we de gemeenteraadsverkiezingen van 
2026 in willen gaan. De leden van onze beide par7jen zullen hier uitsluitsel over moeten 
geven. 
Voor nu blijven we staan voor een sociale, groene en betrokken gemeente Doe7nchem en 
regio Achterhoek! 

Wij wensen u alle goeds. 
Namens de frac7e,  

Eddy Nonkes. 

                                                                                            
                         


